
Call for Manuscripts

The *Canadian Journal of Counselling* will publish a special issue devoted to **Graduate Student Research**. Nathan Pyle and Derek Truscott will be the guest co-editors for this special issue. The intent of this issue is to highlight graduate student research in the field of counselling. Graduate students (current or recently graduated) are encouraged to submit one-page proposals for manuscripts that address topics such as their graduate research work conducted in the area of counselling or reflections on planning, conducting, and writing graduate research. Other topics relating to graduate student research in counselling are encouraged as well. Proposals may be submitted individually or in collaboration with other graduate students or faculty, provided the student is the primary author. One-page proposals for manuscripts should be submitted to Nathan Pyle, Division of Applied Psychology, University of Calgary, 2500 University Drive NW, Calgary, AB, T2N 1N4, phone: (403) 220-1918, fax: (403) 282-9244, e-mail: <nrpyle@ucalgary.ca>; or Dr. Derek Truscott, 6-102 Education North, Department of Educational Psychology, University of Alberta, Edmonton, AB, T6G 2G5, phone: (780) 492-1161, fax: (780) 492-1318, e-mail: <derek.truscott@ualberta.ca>. The deadline for receipt of proposals is **August 15, 2006**.

Appel d'articles

La *Revue canadienne de counseling* publiera une édition spéciale consacrée à la **recherche par des étudiants diplômés**. Nathan Pyle et Derek Truscott seront les corédacteurs invités pour cette édition spéciale. L'objectif de cette publication est de mettre en valeur la recherche par des étudiants diplômés dans le domaine du counseling. Les étudiants déjà diplômés ou sur le point de l'être sont encouragés à soumettre des propositions d'articles d'une page touchant des sujets tels que le travail de recherche qu'ils ont effectué dans le domaine du counseling, ou des réflexions sur la planification et la conduite de recherches et la rédaction de rapports de recherche. Les sujets s'apparentant à la recherche par des étudiants diplômés en counseling sont aussi les bienvenus. Les propositions peuvent être présentées individuellement, ou en collaboration avec d'autres étudiants diplômés ou des professeurs, pourvu que l'étudiant en soit l'auteur principal. Les propositions d'articles, d'une page, devraient être présentées à Nathan Pyle, Division de psychologie appliquée, Université de Calgary, 2500 University Drive NW, Calgary (AB) T2N 1N4, téléphone : (403) 220-1918, télécopieur : (403) 282-9244, courriel : <nrpyle@ucalgary.ca>; ou au Dr Derek Truscott, 6-102 Education North, Département de psycho-pédagogie, Université de l'Alberta, Edmonton, AB, T6G 2G5, téléphone : (780) 492-1161, télécopieur : (780) 492-1318, courriel : <derek.truscott@ualberta.ca>. La date limite pour la réception des propositions est le **15 août 2006**.